
Protokoll från styrelsemöte
med Föreningen Grävande Journalister

Föreningen Grävande Journalister
Orgnr 802014-3833

Protokoll nr: 7, 2023
Datum: 5 oktober, 2023
Plats: Zoommöte 18-19.30
Deltagande ledamöter: Ulla Sätereie, Lena Pettersson, Åsa Larsson, Nikolai Atefie och Tobias
Andersson Åkerblom, Johan Lundahl, Rolf Lunneborg, Anneli Megner Arn, Jessica Ziegerer
Frånvarande ledamöter: Anna Tiberg.
Övriga deltagare: Scoopredaktör Daniel Wiklander

1. Mötets öppnande
Ulla Sätereie förklarar mötet öppnat.

2. Val av mötesordförande
Ulla Sätereie väljs till mötesordförande.

4. Val av sekreterare
Jessica Ziegerer väljs till sekreterare.

5. Val av två justerare
Nikolai Atefie och Tobias Andersson Åkerblom väljs till justerare.

6. Godkännande av dagordning
Mötet godkänner dagordningen.

7. Föregående mötesprotokoll
Berörda ledamöter uppmanas av ordförande att justera protokollet.

8. Personalfrågor
a) Utökning av tjänst

Föreningen behöver med anledning av en sjukskrivning stärka upp kansliet under en

begränsad tid. Scoopredaktör Daniel Wiklander har möjlighet och är intresserad av att gå upp

i tid för att ta hand om i huvudsak guldspadeinlämning och kursanmälningar.
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Daniel Wiklander informerar om att han startat mejladressen guldspaden@fgj.se och

styrelsen diskuterar hur kompletteringar av guldspadenomineringar bäst kan ske, till exempel

på en speciell dag. Han uppmanas att ta kontakt med guldspadejuryns ordförande för att att

ta fram den bästa lösningen.

a) Investering i prenumerationssystem för Scoop och att sammanlänka
medlemsregister och gräv-wiki

Scoopredaktör Daniel Wiklander redogör för behovet av investeringen. Det är av stor vikt att

ett nytt digitalt prenumerationssystem för Scoop kommer på plats då detta är ett krav för att

få bidrag från Kulturrådet för en digital sajt.

Att medlemsregistret kopplas till grävwikin är avgörande för att ta nästa steg i projekteringen

av verktyget som styrelsen ser kan ge stor medlemsnytta och skapa något som är unikt för

den som blir medlem i föreningen.

Webbfirman Sphinxly, som driftar hemsidan, har tagit fram ett förslag till kostnad som

styrelsen tagit del av och diskuterar. Styrelsen återremitterar förslaget till webbutskottet och

Daniel Wiklander som får i uppdrag att be om en offert från firman.

9. Ekonomi

Kassör Lena Pettersson redogör för föreningens ekonomi. Just nu finns cirka 1,5 miljon
kronor i kassan och det lutar mot ett nollresultat för året. Slutresultatet för den globala
konferensen är dock ännu inte klart och antalet medlemmar är något färre än förra året.

10. Arbetsutskottet

Styrelsen beslutar att Daniel Wiklanders tjänst utökas till 100 procent under perioden
231001-240130. Arbetsutskottet får i uppdrag att skriva ett nytt anställningsavtal. Styrelsen
för också diskussion om hur fler arbetsuppgifter på kansliet kan fördelas inom styrelsen fram
till årsskiftet.

11. Gräv24

Ulla Sätereie och Jessica Ziegerer berättar hur planeringen fortgår inför grävseminariet i
Gävle 2024. Styrelsen diskuterar eventuell höjning av biljettpriset till grävseminariet med
anledning av generellt höjda priser. Styrelsen ger Ulla Sätereie och Jessica Ziegerer i uppdrag
att höra hur arrangörsgruppen ser på detta.
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12. Gräv25

Ulla Sätereie berättar att det finns städer som är intresserade av att arrangera
grävseminerium 2025.

13. Guldspaden 2023

114 bidrag är hittills inlämnade och enligt juryn är det rekordartat. Nästa inlämningsperiod
öppnar snart och håller på till den 10 januari.

14. Medlems- och sponsorutskottet

Förslag föreligger om byte av sammankallande i utskottet. Styrelsen väljer Nikolai Atefie till
ny sammankallande.

15. Webbutskottet
Webbutskottets största fråga kring prenumerationssystem för Scoop och sammanlänkning av
medlemsregister och gräv-wiki har redan avhandlats ovan. I övrigt inga fler frågor.

16. Kansliutskottet
Styrelsen diskuterar riktlinjer för lönesättning och kollektivavtal. Kansliutskottet får i uppdrag
att se över riktlinjerna och återkomma till styrelsen.

17. Utbildningsutskottet
Åsa Larsson återkopplar kring kursen som hölls den 18 september: Datajounalistik och AI”
med Lasse Edfast. Hon informerar även om nästa kurs som är planerad till den 20 november:
“Bildverifiering och Osint” med Linus Svensson, SVT. Styrelseledamöterna uppmanas att
skriva ut en reklamskylt och hänga upp på arbetsplatserna.

18. Internationella utskottet
Styrelsen diskuterar erfarenheter från arrangemanget av GIJC23 i Göteborg och vikten av att
delta vid nordiska och andra internationella grävseminarier. Till FUJ i Köpenhamn den 28
oktober åker Tobias Andersson Åkerblom.

19. Opinionsutskottet
Anneli Megner Arn berättar att hon har återknutit kontakt med det juridiska rådet.

20. Nästa möte hålls den 10 november i Gävle, ca 11-16.

21. Övriga frågor
Styrelsen påminns om att den 12-14 januari håller föreningens styrelse ett möte med
internat i Göteborg.
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22. Mötet avslutas

Ordförande Ulla Sätereie förklarar mötet avslutat.

………………………………………….
Jessica Ziegerer, sekreterare

………………………………………….
Nikolai Atefie, justerare

………………………………………….
Tobias Andersson Åkerblom, justerare
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